
Sprawozdanie   z realizacji zadań  planu pracy 

Prezydium ZOL w roku 2021 

 

 Prezydium ZOL ZNP w okresie od stycznia do grudnia  zrealizowało                              
o 55 różnorodnych działań  dotyczących  prawidłowego działania  związku 
zawodowego w Okręgu lubuskim. W tym odbyło 15 posiedzeń statutowych.12 
planowanych,3 doraźne. Posiedzenia odbywały się  w systemie mieszanym: 
stacjonarne i zdalne. 

 Przygotowano i opracowano ankietę do dyskusji na temat „Mocne i słabe 
strony ZNP”. Uczestniczyliśmy w dyskusji międzyokręgowej przedstawiając 
argumenty za i przeciw,  które wystąpiły w naszym okręgu. 

 Braliśmy udział w ogólnopolskiej debacie z zakresu wychowania 
przedszkolnego tj. „Problemy funkcjonowania placówek 
przedszkolnych w  COVID-19”, oraz  zaprosiliśmy środowisko poradni PP  
do dyskusji i  udziału w konferencji  na temat „Edukacji włączającej”. 

 Przygotowaliśmy szkolenia z zakresu: „Rodo w pracy związkowej”, 
„Opiniowania arkuszy”, „ZFŚS”. Współorganizowaliśmy   z Okręgiem 
pomorskim szkolenia dotyczą: „Regulaminu  wynagradzania nauczyciela”, 
„Czas  pracy nauczyciela i godziny ponadwymiarowe” oraz wszystko                    
o emeryturach nauczycielskich. 

 W  lutym i marcu odbyliśmy spotkania „Teamsowe” z  oddziałami:  

w Cybince, Trzebiechowie, Zbąszynku, Czerwieńsku, gm. Zielona Góra, 

Rzepinie, Skwierzynie, Kożuchowie, Krzeszycach, Siedlisku, Trzcielu, 

Bytomiu Odrz., Gm. Żary. 

 Uczestniczyliśmy w spotkaniach i debatach organizowanych przez 

OPZZ- dotyczące prawa pracy i SIP. 

 Na zaproszenie oddziałów w Żaganiu, Sulechowie, Świebodzinie, 

Międzyrzecza, Wschowy braliśmy udział  w szkoleniu aktywu 

związkowego. 

 Braliśmy udział w uroczystościach w Oddziałach: w Żaganiu-

pożegnanie emerytów i aktualna sytuacja w oświacie oraz problemy  w 

funkcjonowaniu ZKZP- zgodnie z nową ustawą. 

 Jubileusz  75-lecia  Oddziału w Międzyrzeczu; 

  Odsłonięcie nazwy  Ronda  TON w Słubicach i udział w spotkaniu z 

Prezesem S. Broniarzem. 

 Uroczysta akademia z okazji DEN we Wschowie i złożenie kwiatów na 

grobie nauczycielki TON. 

 Przygotowaliśmy dwa szkolenia dwu- dniowe w Warszawie i Zielonej 

Górze./zgodnie z planem pracy/ 

 Wypracowaliśmy  61 wniosków  z tego 39 zostało w pełni 

zrealizowanych. 

 Przyjęliśmy 20 uchwał dotyczących  spraw działalności okręgu. 

 Wszystkie wnioski złożone  w okręgu  o zapomogę  zostały pozytywnie 

zaopiniowane( wykaz w dokumentach). 

 Wnioski o Złotą Odznakę i medal 50-lecia  zaopiniowane pozytywnie. 



 Członkowie Prezydium brali udział w posiedzeniach statutowych OKR, 

SEiR, PAiO. 

 Członkowie Prezydium  realizują  zadania  wynikające z przydziału 

czynności, w okresie  wakacyjnym pełnili dyżury w biurze. 

 Na bieżąco prowadzą dokumentację okręgu, w miarę potrzeb 

wspomagają oddziały . 

 

 

Opracowała; J. Olszewska 


